



Pièces	<b>6 Pièces</b>
Superficie	<b>240 m<sup>2</sup></b>
Référence	<b>D1000</b>
Prix	<b>1 750 000 €</b>

# St-Paul-de-Vence

## Maison à vendre (06570)



Située à seulement 20 minutes de l'aéroport de Nice et à 15 minutes de la plage, à 8 minutes de Polygone, cette charmante propriété provençale se trouve être sur une colline, offrant une très belle vue dégagée sur les montagnes et village. Récemment rénovée avec une qualité et des prestations exceptionnelles, elle se distingue par ses beaux volumes, son raffinement et ses 5 chambres spacieuses. Cette maison de charme offre un cadre de vie provençal intime et luxueux. Exceptionnel pool-house de 20m<sup>2</sup>, terrain de foot (2000m<sup>2</sup> de terrain), grande piscine parfaite pour accueillir et profiter de la ...

*Located just 20 minutes from Nice airport and 15 minutes from the beach, 8 minutes from Polygone, this charming Provençal property is located on a hill, offering a beautiful unobstructed view of the mountains and village. Recently renovated with exceptional quality and services, it stands out for its beautiful volumes, its refinement and its 5 spacious bedrooms. This charming house offers an intimate and luxurious Provençal living environment. Exceptional pool house of 20m<sup>2</sup>, football field (2000m<sup>2</sup> of land), large swimming pool perfect for welcoming and enjoying the panoramic view. ---The main ...*

## **BOND RIVIERA / IMMO CAFÉ**

16 av Felix Faure - 06000 NICE

[Contacter l'agence](#)

[Voir tous les biens de cette agence](#)







[www.maisonsetappartements.fr](http://www.maisonsetappartements.fr)

